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Protokół nr 44/22 
z posiedzenia Komisji Finansów i Skarbu Miasta   

w dniu 22 lutego 2022  roku 
 

Na ogólną liczbę 18 członków  Komisji, w posiedzeniu  uczestniczyło 16, zgodnie 
z załączoną listą obecności  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zgodnie z listą obecności  
 

Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z 43  posiedzenia. 

2. Informacja Prezydenta o dokonanych przez niego zarządzeniami zmianach w 

budżecie (Zarządzenie nr 18/22 z 28.01.2022). 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał:  

a) w sprawie zmian w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Łomża na lata 
2022 - 2037 /druk nr 800, 800/1, 800A/  

b) w sprawie zmian w budżecie miasta Łomża na rok 2022 /druk 801, 801/1, 801B/ 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości 

w ramach udzielenia regionalnej pomocy inwestycyjnej na terenie miasta Łomża 

/druk 798, 798A/ 

5. Sprawy różne. 
 

Przebieg posiedzenia: 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i obrady prowadził Mariusz Tarka - 

Przewodniczący Komisji. Następnie poprosił o uwagi do proponowanego porządku,  

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. Komisja realizowała porządek jak wyżej. 
 

Ad. 1 
Przewodniczący  poprosił o uwagi do protokołu  43/22 z posiedzenia Komisji 

Finansów.  

Radni uwag nie zgłosili,  protokół z  43 posiedzenia członkowie Komisji  przyjęli. 
 

Ad. 2 
 

Mariusz Tarka – Przewodniczący wprowadzając do tematu poprosił o uwagi do 

zarządzeń Prezydenta w sprawie zmian w budżecie. 

Radni nie zgłosili   uwag i wątpliwości. 
 

Ad. 3 a, b 
 

Przewodniczący  wprowadzając do tematu zwrócił uwagę, że radni otrzymali 

materiały prosi więc o uwagi i głosy w dyskusji.  

Materiały zawarte w drukach 800, 800/1, 800A, 801, 801/1, 801B przybliżyła 

Skarbnik Miasta.  

Odpowiadając radnej Jóskowiak potwierdziła, że budynek przy ul. Rządowej 

jest budynkiem komunalnym.  

Odpowiadając na zapytanie radnego Domasiewicza dotyczące  zmiany kwoty 

na  diety wyjaśniła, że z Biura Rady otrzymali informację, że kwota jest 
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niewystarczająca, po czym ponownie zostało to przeliczone i w między czasie 

uzgodniono i okazała się niższa, autopoprawką jest to korygowane.  

Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono. Przewodniczący poddał pod 

głosowanie projekty uchwał. 

 Komisja w wyniku głosowania 7 głosami za, przy 8 przeciwnych i 1 

wstrzymującym  negatywnie zaopiniowała projekty uchwały w sprawie zmian w  

Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Łomża na lata 2022 – 2037. 

 Następnie Komisja w wyniku głosowania 7 głosami za, przy 5 przeciwnych i 4 

wstrzymujących  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  zmian w 

budżecie miasta Łomża na 2022 rok 
 

Ad. 4 
 

Przewodniczący  wprowadzając do tematu zwrócił uwagę, że radni otrzymali 

materiały prosi więc o uwagi i głosy w dyskusji. 

Materiały zawarte w drukach 798, 798A, przybliżyła Naczelnik CWP.  

Radny Tadeusz Kowalewski prosi o wyjaśnienie, czy w związku z obniżeniem 

okresu nie ma zapisu, który obligowałby zwolnionych do funkcjonowania na rynku np. 

następne 3 lata.  

Naczelnik CWP odpowiadając wyjaśniła, że jest taki zapis, że na 5 lat. Dodała, 

że wszystkie programy unijne wymagają trwałości projektu, które nie przekraczają  

tych 5 lat, uważa więc, że jest to rozsądne założenie. Przypomniała, że w poprzedniej 

uchwale to założenie również było.  

Prezydent Andrzej Garlicki dodał, że jest trzy lata korzystania ze zwolnienia i 

później 5 lat trwałości, czyli 8 na rynku.   

Radna Marianna Jóskowiak prosi o wyjaśnienie, a co będzie, jak przedsiębiorca 

zamknie swoją działalność, czy ulgę zwraca.  

Naczelnik CWP odpowiadając wyjaśniła, że musi wówczas zwrócić pomoc 

publiczną proporcjonalnie do lat.  

Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono. Przewodniczący poddał pod 

glosowanie projekty uchwał. 

 Komisja w wyniku głosowania 11 głosami za, przy braku przeciwnych i 4 

wstrzymujących  pozytywnie zaopiniowała projekty uchwały w sprawie zwolnienia z 

podatku od nieruchomości w ramach udzielenia regionalnej pomocy inwestycyjnej na 

terenie miasta Łomża.  
 

Ad. 5 
 

W sprawach różnych  nie zgłoszono uwag.  

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

                                                                                Przewodniczący 
  Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
 
              

                 Mariusz Tarka 
Protokołowała: 
 

D. Śleszyńska 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 22 lutego 2022 r. 

 
w sprawie zmian w  Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-2037/druk nr 

800, 800/1, 800A/ 

 
 

 Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w sprawie zmian w  

Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-2037 /druk nr 800, 800/1, 800A/  

analizowała na posiedzeniu w dniu 22 lutego 2022 r. i po wysłuchaniu wyjaśnień i 

analizie materiałów, w wyniku głosowania  7 głosami za, przy 8 przeciwnych i 1 

wstrzymującym  negatywnie zaopiniowała projekt uchwały z autopoprawką w sprawie 

zmian w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Łomża na lata 2022 – 2037. 

 

 
 

                                                                                 Przewodniczący 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
 
              
                 Mariusz Tarka 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 22 lutego 2022 r. 

 
 w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok /druk nr  801, 801/1, 801B/ 

 
 

 Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w sprawie zmian w 

budżecie miasta na 2022 rok /druk nr 801, 801/1, 801B/ analizowała na posiedzeniu w 

dniu 22 lutego 2022 r. i po wysłuchaniu wyjaśnień i analizie materiałów, w wyniku 

głosowania  7 głosami za, przy 5 przeciwnych i 4 wstrzymujących  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w  budżecie miasta Łomża na 2022 

rok.  

 

 
 

                                                                                 Przewodniczący 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
 
              
                 Mariusz Tarka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



5 

 

 

Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 22 lutego 2022 r. 

 
w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach udzielenia regionalnej 

pomocy inwestycyjnej na terenie miasta Łomża /druk 798, 798A/ 

 

 
Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w sprawie zwolnienia z 

podatku od nieruchomości w ramach udzielenia regionalnej pomocy inwestycyjnej na 

terenie miasta Łomża /druk 798, 798A/ analizowała na posiedzeniu w dniu 22 lutego 

2022 r. i po wysłuchaniu wyjaśnień i analizie materiałów, w wyniku głosowania  11 

głosami za, przy braku przeciwnych i 4 wstrzymujących  pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach 

udzielenia regionalnej pomocy inwestycyjnej na terenie miasta Łomża. 

 

 

 
 

                                                                                 Przewodniczący 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
 
              
                 Mariusz Tarka 

 

 

 

 

 

 


